
Zápis ze schůze výboru FPS JČMF 26. 4. 2022 

- Schůze proběhla distanční formou, prostřednictvím platformy Zoom 

- Přítomni (bez titulů, v abecedním pořadí): Z. Drozd, S. Gottwald, E. Hejnová, R. Horáková, 

M. Křížová, L. Koníček, S. Panoš, L. Richterek, P. Sládek, J. Válek, V. Vochozka 

- Omluveni: R. Holubová, O. Kéhar, J. Svobodová, J. Tesař 

- Schůzi řídil: Z. Drozd 

Schůze nově zvoleného výboru byla svolána předsedou odstupujících výboru Z. Drozdem. Hlavním 

úkolem schůze bylo zvolit nové předsednictvo výboru FPS. Schůze byla zahájena v 18:05. 

Prvním bodem jednání bylo zvolení předsednictva výboru FPS. V době volby bylo přítomno 10 členů 

výboru, po hlasování se k jednání připojil P. Sládek. 

Do funkce předsedy byl navržen Z. Drozd, který s návrhem souhlasil a byl zvolen poměrem hlasů  

9-0-1 (pro-proti-zdržel se). 

Do funkce místopředsedkyně byla navržena E. Hejnová. S kandidaturou souhlasila a byla zvolena 

poměrem hlasů 9-0-1. 

Do funkce tajemníka výboru FPS byla navržena M. Křížová (odmítla), V. Vochozka (odmítl) a J. Válek 

(souhlasil). J. Válek byl zvolen poměrem hlasů 9-0-1. 

Do funkce hospodáře FPS byli navrženi L. Richterek (odmítl) a V. Vochozka (souhlasil). V. Vochozka byl 

zvolen poměrem hlasů 9-0-1. 

Složení nově zvoleného předsednictva výboru FPS je následující: 

• předseda: Zdeněk Drozd, 

• místopředsedkyně: Eva Hejnová, 

• tajemník: Jan Válek, 

• hospodář: Vladimír Vochozka. 

Nově zvolený tajemník a hospodář budou kontaktovat kolegy, kteří tyto funkce zastávali 

v předchozím výboru, a převezmou agendu spojenou s jejich funkcemi. 

V další diskusi byla probírána Soutěžní přehlídka bakalářských, diplomových a rigorózních prací 

z didaktiky fyziky, kterou FPS pravidelně pořádá. Po proběhlé diskusi se výbor shodl na tom, že 

přehlídka bude letos uspořádána v Brně – organizace se ujmou kolegové z Masarykovy univerzity 

v Brně – Petr Sládek a Jan Válek. Předběžná shoda je na tom, aby akce proběhla ve druhé polovině 

června 2022. FPS má na přehlídku k dispozici grant RVS ve výši 13 tisíc Kč (9 tisíc – příspěvek RVS, 

4 tisíce – spoluúčast FPS). Výbor se shodl na tom, že vítány jsou i závěrečné práce posluchačů 

kombinované formy studia. 

V dalším Z. Drozd vyslovil názor, že by bylo dobré nějakým způsobem zaktivizovat FPS. Kolega Petr 

Sládek navrhl, že by FPS mohla uspořádat nějakou vhodnou fyzikální akci pro žáky základních (popř. 

středních) škol. Tuto myšlenku výbor FPS rozvine v rámci své budoucí činnosti. 

Schůze byla ukončena v 18:45. 

(Zapsal Z. Drozd) 


